
بمستحقات البطالةالمطالبة الأسبوعية 

 كل يوم أحد و أثنين من كل أسبوع هتضغط علي اللينك ده
 و حسب الجدول الموضح ادناه طبقا لأخر أربع أرقام من

 السوشيال سيكوريتي
https://lwdwebpt.dol.state.nj.us/CertQueueMini/

employerVerifyForm.htm

https://lwdwebpt.dol.state.nj.us/CertQueueMini/employerVerifyForm.htm
https://lwdwebpt.dol.state.nj.us/CertQueueMini/employerVerifyForm.htm


 
 مثال: إذا كان أخر أربع أرقام من السوشيال هي 0891 فإذا نظرت إلي الجدول ستجد ان هذا الرقم

 يقع ما بين 0626 و 1251 و بناءاً عليه عليك دخول الموقع يوم الأحد ما بين الساعة 9 صباحا وحتي
10 صباحا.

مثال: إذا كان أخر أربع أرقام من السوشيال هي 4861 فإذا نظرت إلي الجدول ستجد ان هذا الرقم 
 يقع ما بين 4382 و 4999 و بناءاً عليه عليك دخول الموقع يوم الأحد ما بين الساعة 3 عصرا وحتي 4

مساء.

مثال: إذا كان أخر أربع أرقام من السوشيال هي 7924 فإذا نظرت إلي الجدول ستجد ان هذا الرقم 
 يقع ما بين 7501 و 8125 و بناءاً عليه عليك دخول الموقع يوم الاثنين ما بين الساعة 12 ظهرا وحتي

1 بعد الظهر.

إذا لم تتمكن من دخول الموقع خلال الوقت المخصص، 
يمكنك الدخول في نفس اليوم

 بين الساعة 4 مساء و الساعة 7 مساء

آخر تحديث بتاريخ 5 أبريل

7 وَلكِنْ، إنِْ ثبَتَُّمْ فِيَّ، وَثبَتََ كَلامِي فِيكُمْ، تطلُْبوُن مَا ترُِيدُونَ 
دُ أبَِي: أنَْ تأَتِْوا بِثمََرٍ كَثِيرٍ فَتكَُونوُا حَقّاً  فيَكُونْ لَكُمْ. 8 بِهَذَا يَتمََجَّ
تلَامِيذِي. 9 كَمَا أحََبَّنِي الآبُ، أحَْببَتْكُُمْ أنَاَ، فَاثبْتُوُا فِي مَحَبَّتِي. 
10 إنِْ حَفِظْتمُْ وَصَايَايَ، تثَبْتُوُنَ فِي مَحَبَّتِي، كَمَا أنََّي أنَاَ حَفِظْتُ 

وَصَايَا أبَِي وَأثَبْتُُ فِي مَحَبَّتِهِ! 11 قُلْتُ لَكُمْ هَذَا لِيَكُونَ فِيكُمْ 
فرَحَِي، وَيَكُونَ فرَحَُكُمْ كَامِلاً.يوحنا 7:15



Important information for claiming weekly benefits
 due to the coronavirus emergency

معلومات هامة للإعانات الأسبوعية بسبب 
حالة الطوارئ الخاصة بفيروس كورونا 

In order for us to process your weekly payment without delay, 
please follow the below guidelines when certifying for your 
benefits each week.
حتي لا يكون هناك تأخير في الإجراءات  يجب اتباع الإرشادات التالية  عند المطالبة 

بالإعانات الأسبوعية

Question 1 - Were you able and available for work?
Unless you are too physically ill to work, the answer to this question should be YES.  If 
you are out of work temporarily due to a closure related to the Coronavirus and expect 
to return to your job, say YES to this question.

السؤال 1 - هل أنت قادر و متاح للعمل؟
Yes إلا إذا كنت مريض بشدة فالإجابة يجب ان تكون دائما

Question 2 - Were you actively seeking work?
If you are waiting to be recalled to your present job, or delaying your job search until this 
natural emergency ends or subsides, you should answer YES.

السؤال 2 - هل تسعي بنشاط للبحث عن عمل؟
إذا كنت تنتظر أن يتم استدعاؤك إلي العمل مرة أخري إلي نفس وظيفتك الحالية، أو كنت في انتظار أن تنتهي  او 

Yes تنحسر الأزمة الحالية حتي تبدأ في البحث عن عمل، يجب أن تكون الإجابة

Question 3 – Did you refuse any work?
If you refused an offer of work due to concerns related to the coronavirus pandemic, you 
should answer NO.

السؤال 3 - هل ترفض أي عمل؟
NO إذا رفضت أي عمل بسبب مخاوف تتعلق بفيروس كورونا، يجب ان تكون الإجابة

Question 4 - Were you attending school or job training?
If you are a student and just filed this unemployment claim as a result of the coronavirus 
emergency, and the Division of Unemployment Insurance has not reviewed your school 
status, please answer NO to this question (even if you are attending school online) at 
this time.

https://myunemployment.nj.gov/labor/myunemployment/schedule.shtml
https://myunemployment.nj.gov/labor/myunemployment/schedule.shtml


If you are a student who filed an Unemployment Insurance claim prior to this 
emergency, and have already provided the department with your school information, 
and your school is currently closed due to the coronavirus, please answer this question 
in the same manner (Yes or No) you would have prior to the school closing. 

Question 5 – Did you receive holiday or vacation pay for the week beginning mm-
dd-2020 and ending mm-dd-2020?
If your separation is temporary and was caused by the coronavirus emergency, please 
answer NO to this question. However, if you receive any type of wage while you are not 
working, answer YES TO QUESTION #7 (see below) AND REPORT THE AMOUNT 
THERE.

السؤال 5 - هل تلقيت أجازة أو عطلة مدفوعة الأجر في خلال الأسبوع الذي بدأ …..و إنتهي ….؟
إذا كان الانقطاع عن العمل مؤقت بسبب فيروس كورونا يجب ان تكون الأجابة No . في حالة انك استلمت (قبضت) 

أي مرتب و انت لا تعمل لابد ان تجاوب Yes علي السؤال 7 و تقرير قيمة المبلغ هناك.

Question 6 – Are you receiving or have you applied for a pension or other 
retirement pay from any of the employers listed below?
You should answer “YES” only if you are currently receiving pension or other 
retirement benefit payments from one of the employers listed below.  If you are 
currently paying into a pension or other retirement plan but you are not receiving 
payments, you should answer “NO."  If you are receiving pension payments from an 
employer who is not listed you should also answer “NO.“

السؤال 6 -  هل تتلقي حاليا معاش من أرباب العمل المدرجة ادناه؟
 .NO آذا لم تتكن تتلقي أي معاش فالاجابة يجب ان تكون .Yes إذا كنت تتلقي معاش فالاجابة يجب ان تكون

Question 7 – Did you work between mm-dd-2020 and mm-dd-2020?
If you did any work between the designated dates, answer YES and report what you 
earned. If you know you will not have work the following week, immediately (no later 
than Saturday of the week in which you are claiming) follow steps to REOPEN/
REASSERT THE CLAIM. If you received holiday/vacation/sick pay from your employer 
during this week, report that information here.

السؤال 7 - هل عملت في الفترة ما بين تاريخ …… و تاريخ ……؟
 إذا إشتغلت لازم تكون الاجابة Yes و تعمل تقرير بما كسبته )عدد ساعات/مبلغ مالي( 
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